



Styrelsemöte klockan 16:15, 2023-02-27, Kontoret Engelska Parken

Närvarande: Maja Axling, Alice Tegebro, Max Thorén, Tuva Ärlemalm, Jakob Pettersson, Alyssa Larsson, Johanna Carlé, Josefin Persson Ståhl, Wilma Junhammar

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande förklarar mötet öppnat klockan 16.16.

§ 2 Godkännande av dagordning

Hur man betar sig på en gasque läggs till under §12 övriga frågor

§ 3 Val av justeringsperson samt fika till nästa möte

Josefin Persson Ståhl väljs till justeringsperson.

§ 4 Må-bra-runda

Styrelsen går varvet runt där samtliga får lyfta hur man mår för tillfället.

§ 5 Rapport från styrelsen samt valberedning

Ordförande

Har sammanställt och skickat in verksamhetsredovisning, verksamhetsberättelse och protokollen från årsmötet och föreningsstämman till Priks samt institutionen. Har tillsammans med Lina skrivit ansökan om verksamhetsbidrag till Priks. Har besökt PIVA A och Sociologi A med Jakob och Amelie för att berätta om föreningne och dess utskott. Börjat beta av uppstartsmöten. Utöver det mest löpande arbete. Kommer ha medverkat och hållt tal tillsammans med Jakob på avslutningsgasquen under veckan med.

Vice ordförande

Jag har tillsammans med utbildningssamordnare deltagit i ett möte med Uppsala kommun för att planera events för Dynamicus medlemmar. Vi har även börjat planera för ett kontorsbesök hos ANTS. Tillsammans med ordförande har jag hållt en kort presentation för PIVA A samt Sociologi A för att marknadsföra Dynamicus. Jag har även representerat Dynamicus och PA på en informationsträff för gymnasieelever som hölls av psykologiska institutionen.

Administratörer

Administratörjobbet har rullat på som vanligt, vi har bland annat haft uppstartsmöte med Alice. Vi fortsätter att ha uppsikt över hitract ifall någon omregistrerar sig men det verkar gå trögt på den fronten. Vi ska under nästa vecka se till att få ut information om omregistrering på instagram och hoppas på att flera ska rega sig.



Ekonomiansvarig

Under veckan har jag skickat in verksamhetsbidraget till P-riks. Jag ska även ordna höstens redovisning av P-riks bidraget. Har även haft kontakt med Jacob angående terminens fakturering av våra samarbetspartners.

Marknadsföringssamordnare

Sedan sist har jag arbetat med löpande arbete och haft ett första utskottsmöte där vi började planera för kommande projekt under terminen. Jag har haft fortsatt kontakt med generalerna för att marknadsföra det sista av insparken och avslutningsgasquen 23/2. Sångböckerna är beställda och ska levereras innan gasquen om allt går som planerat. Utöver detta har jag fotograferat styrelsen samt redigerat dessa bilder och beställt poster av gruppbilden till kontoret.

Evenemangssamordnare

Sen sist har jag tagit emot anmälningar till evenemangsutskottet och skapat en grupp på Facebook för alla medlemmar och meddelat alla kring när mötena kommer ske. Jag har även tillsatt en projektgrupp för examensgasquen och ceremonin och vi har bokat in ett uppstartsmöte. Utöver detta har jag och insparkssamordnare Julia haft vidare kontakt med generalerna och vi hade avslutningsfika med dem och samtliga kaptener för att tacka dem för deras arbete och engagemang under insparken.

Utbildningssamordnare

Gällande näringsliv har jag och Jakob tagit fram datum för ANTS-besök och börjat förbereda anmälan. Vi har även haft planeringsmöte för frukostseminarium på Uppsala kommun. Gällande utbildning har jag återigen mejlat om återkoppling kring ARA-rapporten som skickades in i november och hoppas på svar. Jag har börjat planera pluggstugor. Onsdag 22/2 var jag på SAMSEK-möte. Jag har även kontaktat intresserad för utskottet.

Idrottssamordnare

Sen sist har jag skapat en "hitClub" för idrottsevents under Dynamicus Hitract. Jag har även skapat en ny facebook grupp för mitt utskott och återigen försökt rekrytera folk från gamla utskottet. Jag har bokat upp utskottsmöten för terminen, vilka kommer att vara varannan måndag under jämna veckor. Till sist har jag även fått lite hjälpande information för planeringen av surfresa till nästa termin.

PVD

Fortsatt arbete inom projektgrupperna och vi är i full gång på alla håll och kanter!



Kontaktgruppen är i full gång med att kontakta företag, lite motstånd men de kämpar på och vi har några företag på kroken som vi hoppas på att signa för montrar. Hailey är första företaget som vi har signat med!

Arrangemang har kontaktat potentiella föreläsare och vi har några spikade som vi snart ska skriva avtal med.

PR har utformat lay-out för våra sociala medier och har börjat publicera inlägg främst på instagram. De har också börjat fila på vår hemsida.

Evenemang har spikat tema för gasquen och vi har möte med VG nästa vecka för att planera allt som rör middagen osv.

Utöver detta har vi också haft möte tillsammans i måndags samt fotograferat alla grupper för instagram-presentationer!

§ 6 Samordnarna har ordet

Idrottssamordnare har planerat för veckoträning men det är dåligt med människor som har anmält sig. Det går inte heller att avboka lokalen då den är förbetalad. Har gjort en Hitclub till framtida idrottseven. Idrottsutskotten har bestämt sig för att ha möten varannan måndag.

Marknadsföringssamordnare har fått tillgång till sångböcker som köptes på gasquen. Postern har satts upp på väggen i kontoret på den nya styrelsen.

Evenemangssamordnare har tagit emot anmälningar från utskotten. Hon har tillsatt projektgrupper för examens-gasque. Alyssa har möten med Kalmars-nation, tisdag 28/2 och har haft avslutningsfika med kaptener och generaler samt planering av nya nomineringar till kapten och general.

§ 7 PVD

Alla projektgrupper är igång, toastmaster och föreläsare är på gång att bli tillsatta. Lite svårt med sponsorer/kontakt på grund av ekonomin. Temat på gasquen kommer att vara mask. Ett möte med Västgöta-nation är inbokat i veckan gällande gasque. Projektgrupper fotograferades föregående vecka och ett event är skapat på Hitract. Biljetter släpps till gasquen på fredag 3/3-23.

§ 8 Hitract

Alice frågar styrelsen om vi ska ha möjligheter till att publicera på Hitract utan att man måste köpa biljetter då vi vill börja använda Hitract mer.

§ 9 ANTS

ANTS vill ha en intressekoll på kontorsbesök 23/3. Inlägg kommer publiceras tisdag på sociala medier samt i Nyhetsbrevet.

§ 10 Fota tröjor + hitract



Styrelsen ska fotografera merch och publicera bilderna på den nya funktionen på Hittract. Alice skulle behöva hjälp med fotograferingen.

§ 11 Kontoret

Sociologiska föreningen har nu flyttat in på kontoret. Lite nya regler tillkommer med detta. Den andra föreningen kommer in i april.

§ 12 Övriga frågor

Beteende på personalvetares avslutnings-gasquen diskuteras. Framtida gasque kommer reglerna att presenteras. Eventuellt kommer ett schema läggas till under events med bland annat, paustider. General eller kapten-spex införs på avslutningsgasquer. Alyssa tar upp generella frågor angående generaler, anmälan och riktlinjer. Vidare sker planering av Insta-takeover.

§ 13 Sekreterarens punkt

Inget behöver förtydligas.

§ 14 Återkoppling på mötet

Roligt och viktigt möte!

§ 15 Mötets avslutande

Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 17.24

Ordförande Alice Tegebro

Sekreterare Tuva Ärlemalm

Justeringsperson Josefin Persson Ståhl

